

博士班研究生申請學位論文考試準則

105.9.8 105 學年度第一次教務會議通過

天然藥物研究所博士班研究生申請學位考試資格如下：

- 一、95 學年度起至 103 學年度入學之博士班研究生：原著論文須在就讀博士課程期間完成且均為博士論文之一部分；並以第 1 作者發表於 SCI/SSCI/EI 之雜誌，I.F.之總和 5.0(含)以上。
- 二、104 學年度起入學之博士班研究生：原著論文或發明專利獲證須在就讀博士課程期間完成且均為博士論文之一部分，並符合下列條件之一：
 - (一) 以第 1 作者發表於 SCI/SSCI/EI 之期刊論文 2 篇，其中 1 篇 I.F.需為 2.5 (含) 以上或發表在學門領域排名前 40%(含)以內之期刊。
 - (二) 以第 1 作者發表於 SCI/SSCI/EI 之期刊 1 篇及 1 件發明專利獲證，其專利發明人須有主指導教授姓名。
 - (三) 以第 1 作者發表於 SCI/SSCI/EI 之期刊 1 篇，I.F.5.0(含)以上。

Criteria for Application of Defense for Doctoral Dissertation at the Graduate Institute of Natural Products

Last update from Sep 8th 2016.

The Ph.D. candidates at the Graduate Institute of Natural Products, Kaohsiung Medical University (KMU), are required to publish their research work during the study period as part of the fulfillment of Ph.D. degree. All the research work during the study period should be included in the doctoral thesis. The requirements for the published papers are listed in the following descriptions. After meeting these requirements, the student can request for the doctoral dissertation defense.

1. For students who are enrolled during academic year 2006~2014:
A Ph.D. student is required to publish at least one paper in SCI/SSCI/EI journals, with the total impact factors (I.F.) ≥ 5.0 according to the Journal Citation Reports (JCR). The first author of the published paper should be the student under the affiliation of the Graduate Institute of Natural Products at KMU.
2. For students who are enrolled in/after the academic year 2015:
A Ph.D. student is required to publish their research work in SCI/SSCI/EI journals or as awarding patents. The first author of the published paper should be the student under the affiliation of Graduate Institute of Natural Products at KMU. The thesis advisor should be one of an inventor on the awarding patent. The requirements for the published papers or awarding patents are listed as follows.
 - (1) At least two papers in SCI/SSCI/EI journals, with one published journals with I.F. ≥ 2.5 or ranked within the top 40% of their subject category according to the JCR.
 - (2) At least one paper in SCI/SSCI/EI journals plus one awarding patent.
 - (3) At least one paper in SCI/SSCI/EI journals, with I.F. ≥ 5.0 according to the JCR.